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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ   53/2014 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   473/2014 

 

 

Στην Καλαµάτα σήµερα,  την 9η  ∆εκεµβρίου 2014, ηµέρα Τρίτη και ώρα 13:00, 

στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα της οδού Αριστοµένους 28, συνέρχεται στην 53η/2014 

συνεδρίαση η Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 

69205/5-12-2014 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης ∆ηµήτριος, Αντιδήµαρχος 

Καλαµάτας, Πρόεδρος της Οικονοµικής Επιτροπής και από τα τακτικά µέλη οι κ.κ.: 1) 

Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 2) Νιάρχος Αναστάσιος, 3) Πολίτης ∆ηµήτριος, 4) Φάβας 

Γεώργιος και 5) Φαββατάς ∆ηµήτριος.  

 

∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, τα τακτικά µέλη κ.κ.: 1) Μπασακίδης 

Νικόλαος, 2) Μπεχράκης Σταµάτης και 3) Μπουζιάνης Παύλος. 

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωµατικά µέλη της Οικονοµικής 

Επιτροπής κ.κ. 1) Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία (προσέλευση στην υπ’ 

αριθµ. 472 απόφαση), 2) Λιάππα Χρυσή και 3) Θεοφιλόπουλος Ιωάννης, οι οποίοι   

συµµετέχουν  στη συνεδρίαση αυτή  αναπληρώνοντας τους κ.κ. 1) Μπουζιάνη Παύλο, 

2) Μπασακίδη Νικόλαο και 3) Μπεχράκη Σταµάτη αντίστοιχα.  

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης οι επικεφαλής των δηµοτικών παρατάξεων 

«ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήµας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 

ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 9ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης µε τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισµού οικον. έτους 2015 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 
∆ιαχείρισης «ΠΑΝ. ∆ΡΑΓΩΝΑ». 

Με το µε αριθµ. πρωτ. 69141/05-12-2014 σχετικό έγγραφο του Τµήµατος ∆ηµοτικής 
Περιουσίας & ∆ιαχείρισης Κοιµητηρίων  της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών του ∆ήµου, 
διαβιβάζεται στην Οικονοµική Επιτροπή προς έγκριση σχέδιο προϋπολογισµού, 
οικονοµικού έτους 2015, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς ∆ιαχείρισης «∆ΡΑΓΩΝΑ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ», καθώς και η υπ’ αριθµ. 48/2014 απόφαση του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας Βέργας µε την οποία εγκρίνεται ο εν λόγω προύπολογισµός, τα 
οποία ήταν στο φάκελο του θέµατος προς ενηµέρωση των µελών της Οικονοµικής 
Επιτροπής. 
 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Αν θέλετε κάτι ο κ. Φάβας στη διάθεσή σας και ο κ. Μπούχαλης. 
 
ΦΑΒΑΣ: ∆εν έχω να προσθέσω τίποτα…..(κόβεται ο ήχος). 
 
ΦΩΝΗ: Λευκό. 

 
Σε ότι αφορά το θέµα αυτό, δεν είναι µονοσήµαντο, να τελειώνει µε 
ένα δευτερόλεπτο. Βεβαίως επί του προϋπολογισµού. Αλλά είναι ένα 

θέµα ενός κληροδοτήµατος, το οποίο, επί 50 ολόκληρα χρόνια σέρνεται. Και ενώ την 
ευθύνη έχει η πρώην κοινότητα Βέργας και ήδη το κοινοτικό συµβούλιο εκεί πέρα, δεν 
βλέπω, ούτε αποφάσεις υπάρχουν, ούτε έχει προχωρήσει. Καθυστερεί, καρκινοβατεί 
στα δικαστήρια, µε αποτέλεσµα, πολλά εκατοµµύρια, αντίθετα από την θέληση του 
διαθέτη και η περιουσία του να εξανεµίζεται.  
Σας παρακαλούµε πολύ, σας κάνουµε έκκληση από την πλευρά την δική µας, το 
φάκελο αυτό του κληροδοτήµατος, ο οποίος έχει ξεκινήσει ∆ΡΑΓΩΝΑ, εδώ και τόσα 
χρόνια, είναι αντίθετο και προς την µνήµη του. Θα µπορούσε κάποιος εκ των 
συγγενών του, να προσφύγει στα δικαστήρια να ακυρωθεί, αυτή η όλη δωρεά, την 
οποία έχει κάνει για τον ∆ήµο και για την κοινότητά του.  

 
Κύριε Μπρεδήµα, δυστυχώς, όπου υπάρχουν συγκληρονόµοι, είναι πολύ 
µεγάλο το πρόβληµα. Το έχουµε ξανά συζητήσει. Το µεγαλύτερο 

πρόβληµα και από το ∆ΡΑΓΩΝΑ, που για το ∆ΡΑΓΩΝΑ, µπορεί να βρεθεί µια λύση, να 
εκποιήσουµε ίσως κάποια ακίνητα, αν και δεν είναι κατάλληλη εποχή. Για να γίνει ο 
βρεφονηπιακός σταθµός στην Βέργα. Το µεγαλύτερο πρόβληµα, είναι το κληροδότηµα 
ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ, της Θουρίας. Αυτό δυστυχώς, πρέπει να είναι µέσα 50 
συγκληρονόµοι ακόµα. ∆ηλαδή είναι τα µερίδια τόσα πολλά, που δεν πρόκειται να 
ξεµπλέξει ποτέ……  
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: ……(δεν ακούγεται). 

 
Ποτέ δυστυχώς. ∆υστυχώς δεν πρόκειται να ξεµπλέξει ποτέ. ∆ηλαδή το 
λέω µε λύπη, αλλά δυστυχώς, αν δεν αλλάξει ο νόµος, δεν πρόκειται να 

ξεµπλέξει ποτέ.  
 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
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ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Να κάνετε ένα αρµόδιο γραφείο και µε µια διακοµµατική επιτροπή… 
 
Υπάρχει το γραφείο και είναι ο κ. Φάβας, τώρα, που είναι και δραστήριος 
και ασχολείται, αλλά δυστυχώς αυτά που έχουν συγκληρονόµους, είναι 

πάρα πολύ προβληµατικά. ∆υστυχώς. Και επειδή αφορά τη Θουρία ….… 
 
Κύριε Πρόεδρε, µιας και αναφέρατε το θέµα αυτό, επειδή πρόσφατα 
πέρασα από την περιοχή εκεί, που είναι το κληροδότηµα 

ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ, σας ενηµερώνω ότι είναι εστία µόλυνσης. Έχει εγκαταλειφτεί 
και επειδή µε ξέρουν εκεί στην γειτονιά µου, µου κάνουν και παράπονα, µιας και το 
αναφέρατε. Υπάρχει σοβαρό θέµα. ∆εν ξέρουνε ποιοι µένουν µέσα. ∆εν ξέρουνε ποιοι 
µένουν. Με την ευκαιρία αυτή, λέω το εξής και στον κ. Φάβα, που είναι εδώ 
υπεύθυνος. Τουλάχιστον να τα σφραγίσουµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  ∆ηµήτρη το έχουµε κάνει……(δεν ακούγεται) 

 
Άκουσέ µε, τουλάχιστον να τα καθαρίσουµε, να τα σφραγίσουµε, γιατί 
υπάρχει σοβαρό πρόβληµα. Είναι πολυκατοικία εκεί, είναι γειτονιά. ∆εν 

ξέρω αν τα ξέρει ο κ. Φάβας αυτά. Εγώ είµαι πρόθυµος….  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ο Γιώργος ξέρει το .…. (δεν ακούγεται) 

 
Είµαι πρόθυµος, ειδικά τουλάχιστον αυτά που τα γνωρίζω πολύ καλά, να 
τα δούµε, να τα καταγράψουµε, να τα καθαρίσουµε και να τα 

σφραγίσουµε.  
 
 
 
Η Οικονοµική Επιτροπή ως διοικούσα / διαχειριστική επιτροπή των κληροδοτηµάτων, 
µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη της την υπ΄ 
αριθµ. 330/2011 απόφασή της, µειοψηφούντων των κ.κ. Φαββατά, Θεοφιλόπουλο και 
Νιάρχο οι οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Εγκρίνει τον προϋπολογισµό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2015, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς ∆ιαχείρισης «∆ΡΑΓΩΝΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ», ο οποίος σε 
γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα: 
 

ΕΣΟ∆Α 230.889,20  € 

ΕΞΟ∆Α 24.275,00  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 206.614,20  € 

 

 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

∆ηµήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 
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  2. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 

  3. Λιάππα Χρυσή  

  4. Μπελογιάννη – 
Θεοδωρακοπούλου Αναστασία 

  5. Νιάρχος Αναστάσιος   

  6. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  7. Φάβας Γεώργιος 

  8. Φαββατάς ∆ηµήτριος  

 
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα 18 ∆εκεµβρίου 2014 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

  


